



Fast, technical and politically-charged punk rock with sharp riffs, detailed and intense drum work, and strong melodies – all driven by an unmistakable voice of the lead singer.

MELONBALL have a solid place in the international punk scene. With appearances at festivals like Ruhrpott Rodeo, Manchester Punk Festival, Mighty Sounds, Mission Ready, Punk Rock Holiday, and Music 4 Cancer, they've become known for their tight live performances and high-energy shows. Along the way, they've shared stages with scene staples such as Lagwagon, Bad Cop Bad Cop, A Wilhelm Scream, Authority Zero, Belvedere, ZSK and Satanic Surfers.

Their tour history, with around 40 shows per year, shows a steady presence on stages across Europe and beyond. Highlights include a UK tour in 2023, a ten-date run through Eastern Canada in 2024, and tours alongside The Iron Roses, Authority Zero, Belvedere and Satanic Surfers.

Their debut album BREATHE was released in March 2023 via Thousand Islands Records (USA/CAN) and Lockjaw Records (UK), followed by the acoustic EP eup•nea in April 2024.

Their second full-length album, Take Care, was released on February 27, 2026 via Thousand Islands Records (CAN) and Rookie Records (GER). In 2025, the band won the GUNDA Pop Culture Award.

NOTICE: Please refrain from including personal information such as last names, professions, or other private details in any publications. Many thanks.

BOOKING:

Merit-Based Booking & Management
Steve Rawless
mbbmsteve@gmail.com

CONTACT:

Oli (singer)
info@melonballpunkrock.com
www.melonballpunkrock.com





Schneller, technischer und politisch aufgeladener Punkrock mit scharfen Riffs, detailreicher und intensiver Schlagzeugarbeit und starken Melodien – angetrieben von der unverwechselbaren Stimme der Sängerin.

MELONBALL haben sich einen festen Platz in der internationalen Punk-Szene. Mit Auftritten auf Festivals wie Ruhrpott Rodeo, Manchester Punk Festival, Mighty Sounds, Mission Ready, Punk Rock Holiday und Music 4 Cancer sind sie für energiegeladene Shows und tighes Zusammenspiel bekannt. Auf der Bühne teilten sie sich bereits die Bretter mit Szenegrößen wie Lagwagon, ZSK, A Wilhelm Scream, Authority Zero, Belvedere und Satanic Surfers.

Ihre Tourhistorie mit durchschnittlich rund 40 Shows pro Jahr zeugt von einer konstanten Präsenz auf Bühnen in ganz Europa und darüber hinaus. Zu den Highlights zählen eine UK-Tour im Jahr 2023, eine zehntägige Kanada-Tour durch den Osten des Landes im Jahr 2024 sowie gemeinsame Touren mit The Iron Roses, Authority Zero, Belvedere und Satanic Surfers.

Im März 2023 erschien ihr Debütalbum BREATHE über Thousand Islands Records (USA/CAN) und Lockjaw Records (UK), gefolgt von der Akustik-EP eup•nea im April 2024.

Das zweite Album "Take Care" erschien am 27. Februar 2026 über Rookie Records (GER) und Thousand Islands Records (CAN). 2025 wurde die Band mit dem GUNDA Popkulturpreis ausgezeichnet.

HINWEIS: Wir bitten darum, in Veröffentlichungen auf die Nennung personenbezogener Informationen wie Nachnamen, Berufe oder andere private Details zu verzichten. Vielen Dank für die Berücksichtigung unserer Privatsphäre.

BOOKING:

Merit-Based Booking & Management
Steve Rawless
mbbmsteve@gmail.com

CONTACT:

Oli (singer)
info@melonballpunkrock.com
www.melonballpunkrock.com

